

CHRIS CADILLAC

Performance Live




chris_cadillac_



chris cadillac

Concept

 Plusieurs types de prestation sont proposés, comprenant de 1 à 6 musiciens (chanteur/guitariste, contrebasse, batterie et saxophone) qui s'adaptent à vos envies et aux possibilités offertes par les lieux. Par exemple, les musiciens peuvent déambuler parmi vos invités et autour des tables durant votre réception. Cette proximité ravira vos convives et vous garantit une belle ambiance. Une prestation avec DJ est également possible.



Styles proposés : latino, pop, musique du monde, rock, jazz, ambiance

Chris Cadillac et son groupe de musiciens professionnels seront à votre écoute pour répondre au mieux à vos demandes et s'adapter à vos attentes et à vos goûts.



Le show dure 3 heures au maximum et est découpé en 4 passages de 45 minutes.



Le tarif comprend :
- Prix de la prestation
- Package voyage (vol + hôtel)



Déplacements en France et à l'étranger

Les devis sont réalisés sur-mesure. Ils sont dépendants du lieu de la prestation et du nombre de musiciens.

Offrez-vous le meilleur pour votre jour J.



+33 6 17 09 01 79



chriscadillac06@gmail.com



www.chris-cadillac.com



Chris Cadillac

a collaboré et joué pour de nombreuses stars :

50 Cent

John Travolta

Sylvester Stallone

Isla Fischer

U2's Bono

Zlatan Ibrahimović

The Edge

Metallica's Lars Ulrich

Lady Gaga

Tony Bennett

Wiz Khalifa

Charlie Winston

Chris Holmes

Jamie Cullum

Muse

Et plein d'autres...



[chris_cadillac_](https://www.instagram.com/chris_cadillac_)



[chris cadillac](https://www.facebook.com/chris.cadillac)

CHRIS CADILLAC

Live Music Performance Artist




chris_cadillac_



chris cadillac

Concept

 Several band setups are available for you to choose from: ranging from solo musician (guitar/vocals) to 6 piece (guitar/vocals, bass or double-bass, drums or small percussion, saxophone, trombone, jazz guitar). Chris Cadillac can adapt his team you your needs and specifications and also to those that your chosen venue offers. For example, the Strolling band setup can play amongst your guests and around their tables during cocktails and dinners. The proximity that the strolling band setup offers will bring a warm and intimate atmosphere to your guests. Chris Cadillac can provide DJ services as well.

 Music styles: Latino, Pop, world music, rock, jazz, groove, blues, rock n` roll, rockabilly, country, plus many more.

Chris Cadillac and his team will do whatever they can to meet the best standards of your expectations.



The show lasts 3 hours and is divided in 4 parts of 45 minutes.



The price includes :
- The price of the performance
- Travel expenses (flight + hotel)



Travel all over France and abroad.

Cost estimations are based on the location of the event and the number of musicians.

Enjoy your day to the full with Chris Cadillac



+33 6 17 09 01 79



chriscadillac06@gmail.com



www.chris-cadillac.com



Chris Cadillac
has collaborated and performed for many stars
including :

50 Cent
John Travolta
Sylvester Stallone
Isla Fischer
U2's Bono
Zlatan Ibrahimović
The Edge
Metallica's Lars Ulrich
Lady Gaga
Tony Bennett
Wiz Khalifa
Charlie Winston
Chris Holmes
Jamie Cullum
Muse
And many others ...



[chris_cadillac_](#)



[chris cadillac](#)